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Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου Προστασίας και Ορθολογικής Ανάπτυξης του 

Κορινθιακού Κόλπου «Ο ΑΡΙΩΝ» αποτελούμενο από τους κ.κ.: 

1.- ΠΕΡΡΑ ΣΩΤΗΡΙΟ, Αντιδήμαρχο Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων, ΠΡΟΕΔΡΟ, 2.- 

ΓΙΔΑ ΜΑΡΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγιαλείας, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟ (οι οποίοι συμμετείχαν στη 

συνεδρίαση διά ζώσης), καθώς και 3.- ΑΣΠΡΑΓΚΑΘΟ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ 

Πατρέων, 4.- ΓΙΟΓΑΚΗ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών, 5.- ΔΑΓΔΕΛΕΝΗ 

ΑΠΟΣΤΟΛΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, 6.- ΔΑΝΙΗΛ ΣΤΑΥΡΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ 

Κορινθίων, 7.- ΔΗΜΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων 

Θεοδώρων, 8.- ΚΑΛΥΒΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 9.- 

ΚΟΛΟΚΑΤΣΗ ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Σικυωνίων, 10.- ΛΟΝΤΟ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 11.- ΠΑΝΤΑΖΗ ΒΑΣΙΛΕΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ 

Κορινθίων, 12.- ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Πατρέων, 13.- ΠΙΤΣΟΥΝΗ 

ΕΥΑΓΓΕΛΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Βέλου-Βόχας, 14.- ΡΑΠΑΝΑΚΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Βέλου-Βόχας, 15.- ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟ ΣΠΥΡΙΔΩΝA, ΔΗΜΑΡΧΟ Σικυωνίων, 

16.- ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΨΥΧΡΑΜΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγιαλείας (οι οποίοι συμμετείχαν στη 

συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης), αιρετούς αντιπροσώπους των Δήμων-Μελών του Συνδέσμου, 

συνήλθε σήμερα δεκατέσσερις (14) Νοεμβρίου 2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 12:00´ μεσημέρι, 

σε τακτική μεικτή συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ» (διά 

ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής Webex Meetings), μετά από την 

αριθ. πρωτ.: 283/8-11-2024 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία κοινοποιήθηκε σύμφωνα με το 

Νόμο σε όλα τα Μέλη και σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 246 και 247 του Ν.3463/06 

(Δ.Κ.Κ.), καθώς και με την αριθ. Εγκυκλίου 25/36133/17.4.2024 του Υπουργείου Εσωτερικών, για 

συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης και σε όσα ήθελε δεχθεί το 

Διοικητικό Συμβούλιο εκτός αυτής, αφού τα κρίνει ως κατεπείγοντα. 

Δεν προσήλθαν, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν από τα Μέλη του Σώματος οι κ.κ.: 1.- 

ΒΑΓΕΝΑΣ ΛΟΥΚΑΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Θηβαίων, 2.- ΒΑΡΒΑΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δελφών, 3.- ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Πατρέων, 

4.- ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 5.- ΔΡΙΚΟΣ ΑΡΜΟΔΙΟΣ, 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 6.- ΚΟΤΡΟΓΙΑΝΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Λεβαδέων, 7.- ΛΙΝΑΡΔΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 8.- 

ΜΑΓΙΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Πατρέων, 9.- ΠΙΕΤΡΗΣ ΤΙΜΟΛΕΩΝ ΔΗΜ.  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Κορινθίων, 10.- ΣΤΑΘΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Διστόμου-Αράχωβας-

Αντίκυρας, 11.- ΣΧΟΙΝΑΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 12.- ΤΟΥΜΑΡΑΣ 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 13.- ΧΡΗΣΤΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Θηβαίων, κωλυόμενοι.        

Ο Δήμος Ναυπακτίας δεν έχει αποστείλει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για την εκλογή δύο 

(2) αντιπροσώπων του στο Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ., εντός της εκ του νόμου 

προβλεπόμενης προθεσμίας.  

 Δεδομένου ότι, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), 

το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου εφόσον έχει περισσότερα από είκοσι πέντε (25) μέλη έχει 

απαρτία, όταν παρίσταται το ένα τρίτο (1/3) του συνολικού αριθμού των μελών του, κι αφού από 

τα τριάντα δύο (32) Μέλη, συμμετείχαν στην μεικτή συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε (διά 

ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη) τα δεκαέξι (16) Μέλη, ο κ. Προεδρεύων κήρυξε την 

έναρξη της Συνεδρίασης.  
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Για το αντικείμενο: «Συζήτηση και λήψη απόφασης για την διαφαινόμενη επέκταση της 

ΕΥΔΑΠ στους νομούς του Κορινθιακού Κόλπου, όπως Κορινθίας, Φωκίδας, Βοιωτίας, καθώς και 

την εξ αυτού κατάργηση των ΔΕΥΑ».  

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. κ. Σωτήριος Πέρρας (Αντιδήμαρχος 

Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων), ανακοινώνει το θέμα και εκθέτει τα εξής: 

«Ως γνωστόν, το νομοσχέδιο που προωθεί το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας για τις 

συνενώσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης και Αποχέτευσης (ΔΕΥΑ) και την 

αναγκαστική επέκταση Ανωνύμων Εταιρειών, όπως η ΕΥΔΑΠ και η ΕΥΑΘ, έχει ξεσηκώσει 

θύελλα αντιδράσεων. Όλοι οι Δήμαρχοι και τα Δημοτικά Συμβούλια της Χώρας αντιδρούν, 

λαμβάνοντας ομόφωνες αποφάσεις και εκφράζοντας την δυσαρέσκεια και την έντονη διαμαρτυρία 

τους.  

Οι ΔΕΥΑ είναι δημοτικές επιχειρήσεις και το νερό είναι πηγή ζωής, αποτελεί κοινωνικό αγαθό 

το οποίο δεν μπορεί να μετατραπεί σε εμπόρευμα. Μία τέτοια συνένωση μεταξύ άλλων, θα έχει ως 

συνέπεια αφενός την αύξηση τιμολόγησης του νερού και αφετέρου την πλημμελή υποστήριξη των 

δικτύων και των βλαβών σε απομακρυσμένες κοινότητες των Δήμων μας. 

Επί του θέματος σας θέτω υπόψη το Ψήφισμα που εξέδωσε το Δ.Σ. της ΔΕΥΑ Λουτρακίου-

Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων με τίτλο: «Το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, αλλά δημόσιο αγαθό», το 

περιεχόμενο του οποίου έχει ως ακολούθως: 
 

Ψήφισμα του Δ.Σ. της ΔΕΥΑ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων  

με τίτλο: «Το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, αλλά δημόσιο αγαθό» 
 

 

«Πρόσφατα υπήρξαν Κυβερνητικές ανακοινώσεις μέσω Υπουργού-ών, ότι στα πλαίσια της 

λειψυδρίας σχεδιάζεται επέκταση της ΕΥΔΑΠ στους νομούς Κορινθίας, Βοιωτίας και Φωκίδας. 
 

Είναι βέβαιο, ότι ο σχεδιασμός αυτός αποτελεί την τελευταία πράξη του δράματος για την είσοδο 

ιδιωτών στην διαχείριση-εκμετάλλευση των νερών στην χώρα μας, όπως έγινε και με την ηλεκτρική 

ενέργεια, επικοινωνίες, μεταφορές κλπ. από τις οποίες ο ελληνικός λαός δεν είδε ουδεμία 

βελτιστοποίηση, ούτε ποιοτική, ούτε οικονομική. 
 

Ο διαφαινόμενος κυβερνητικός σχεδιασμός στην υπόθεση των νερών καταδεικνύει με 

σαφήνεια μία «συνταγματική εκτροπή», όπως αναφέρουν νομικοί. 
 

Το ΣΤΕ (Συμβούλιο της Επικρατείας) ξεκάθαρα έχει κρίνει πως το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, 

αλλά δημόσιο αγαθό. 
 

Το Ανώτατο Ακυρωτικό δικαστήριο σε συνεχή βάση βάζει φρένο στις διαφαινόμενες 

επιθυμίες της κυβέρνησης, να μετατρέψει το νερό σε αντικείμενο εμπορίου.  
 

Το ΣΤΕ μεταξύ άλλων επικαλείται εκτός από το Σύνταγμα και την Ευρωπαϊκή Οδηγία 

2000/60/ΕΚ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου ότι, «Το ύδωρ δεν είναι εμπορικό προϊόν όπως όλα τα 

άλλα, αλλά αποτελεί κληρονομιά που πρέπει να προστατεύεται και να τυγχάνει της κατάλληλης 

μεταχείρισης», αλλά και τις διατάξεις που ορίζουν πως η ύδρευση συνιστά υπηρεσία κοινής 

ωφέλειας.  
 

Επίσης όσον αφορά την ΡΑΑΕΥ, οι Διοικητικοί Δικαστές επικαλούνται την νομολογία του 

Ανώτατου Διοικητικού Δικαστηρίου της χώρας που ρητά ορίζει, ότι το νερό ως δημόσιο αγαθό θα 

πρέπει να τελεί υπό αυστηρή εποπτεία του κράτους και απαγορεύει την μεταβίβαση του άμεσου 

ελέγχου των υδάτων σε οποιαδήποτε ανεξάρτητη Αρχή. 
 

Η επί σειρά πολλών ετών και κυβερνήσεων, απαγόρευση προσλήψεων μόνιμου προσωπικού στις 

ΔΕΥΑ, η μη ένταξη των ΔΕΥΑ σε μειωμένο βιομηχανικό τιμολόγιο ηλεκτρικού ρεύματος, 

καταδεικνύουν ότι υπάρχει σχέδιο απενεργοποίησης των ΔΕΥΑ, ώστε να ανοίξει ο δρόμος για την 

είσοδο ιδιωτών. 
 

https://www.aftodioikisi.gr/ota/dimoi/sotiris-vagianos-proedros-deyar-oi-synenoseis-tha-epiferoyn-sovara-provlimata/


4 

 

           ΑΔΑ: ΨΓ2ΖΟΚ6Λ-Ψ4Α                           

Η Κυβέρνηση φαίνεται ότι δεν αφουγκράζεται ούτε τις υπάρχουσες σε παγκόσμιο επίπεδο 

αποτυχημένες προσπάθειες διαχείρισης του νερού από  ιδιώτες που έχουν αποκλειστικό στόχο το 

κέρδος και είναι εις βάρος των πολιτών (Γαλλία - Παρίσι, Αργεντινή κλπ.). 
 

Τα αποτελέσματα των ιδιωτικοποιήσεων σε παγκόσμιο επίπεδο ήταν οι υπέρογκες αυξήσεις 

τιμών, η ελλιπής συντήρηση δικτύων, οι ανύπαρκτες επενδύσεις, οι μαζικές μολύνσεις και η διάδοση 

ασθενειών. 
 

ΓΙΑΤΙ ΛΟΙΠΟΝ ΘΕΛΕΤΕ ΝΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΕΤΕ ΜΙΑ ΑΠΟΤΥΧΗΜΕΝΗ ΛΥΣΗ ΣΤΗΝ 

ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΤΟΥ ΝΕΡΟΥ;;;; 
 

Γιατί καθυστερεί επί μήνες η κατάθεση του σχεδιαζόμενου νομοσχεδίου (προς διαβούλευση) για 

την υποτιθέμενη μεταρρύθμιση των παρόχων ύδατος;;; 
 

Καλούμε όλους τους τοπικούς άρχοντες, τους Δημάρχους, τους Περιφερειάρχες, αντιδημάρχους, 

δημοτικούς και περιφερειακούς συμβούλους, να βγουν δημόσια μπροστά, να ενημερώσουν δημότες 

και επισκέπτες, να συζητήσουν - αποφασίσουν τα αρμόδια όργανα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και με 

κοινές ενέργειες με τους Δήμους  στην Κορινθία - Βοιωτία - Φωκίδα να προσπαθήσουν να 

διαφυλάξουν τον Δημόσιο χαρακτήρα του νερού (δημόσιο αγαθό), καθώς και τα θεσμοθετημένα 

δικαιώματα τους. 
 

Ζητούμε από όλα τα ΜΜΕ να προβάλλουν όλες τις πτυχές του ζητήματος, συνδράμοντας στην 

απόκτηση ολοκληρωμένης-σφαιρικής γνώσης των πολιτών, όντας σίγουροι για την τελική υποστήριξη 

τους ενάντια στα προτεινόμενα κυβερνητικά σχέδια ιδιωτικοποίησης-εμπορευματοποίησης του 

νερού.»  

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος καλεί το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ. αφού άκουσε τα όσα εξέθεσε ο κ. Πρόεδρος και 

έλαβε υπόψη του το εν λόγω Ψήφισμα, εκφράζει την κατηγορηματική του αντίθεση στις 

προτεινόμενες από το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας εξαγγελίες επί του θέματος των 

αναγκαστικών συνενώσεων των ΔΕΥΑ και επέκτασης της ΕΥΔΑΠ και μετά από διαλογική 

συζήτηση,  

Ο μ ό φ ω ν α   Α π ο φ α σ ί ζ ε ι 
 

1. Εγκρίνει το Ψήφισμα του Δ.Σ. της ΔΕΥΑ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων με 

τίτλο: «Το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, αλλά δημόσιο αγαθό» ως κάτωθι: 
 

Ψήφισμα  
 

«Το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, αλλά δημόσιο αγαθό» 
 

«Πρόσφατα υπήρξαν Κυβερνητικές ανακοινώσεις μέσω Υπουργού-ών, ότι στα πλαίσια της 

λειψυδρίας σχεδιάζεται επέκταση της ΕΥΔΑΠ στους νομούς Κορινθίας, Βοιωτίας και Φωκίδας. 
 

Είναι βέβαιο, ότι ο σχεδιασμός αυτός αποτελεί την τελευταία πράξη του δράματος για την είσοδο 

ιδιωτών στην διαχείριση-εκμετάλλευση των νερών στην χώρα μας, όπως έγινε και με την ηλεκτρική 

ενέργεια, επικοινωνίες, μεταφορές κλπ. από τις οποίες ο ελληνικός λαός δεν είδε ουδεμία 

βελτιστοποίηση, ούτε ποιοτική, ούτε οικονομική. 
 

Ο διαφαινόμενος κυβερνητικός σχεδιασμός στην υπόθεση των νερών καταδεικνύει με 

σαφήνεια μία «συνταγματική εκτροπή», όπως αναφέρουν νομικοί. 
            

Το ΣΤΕ (Συμβούλιο της Επικρατείας) ξεκάθαρα έχει κρίνει πως το νερό δεν είναι εμπορεύσιμο, 

αλλά δημόσιο αγαθό. 

Το Ανώτατο Ακυρωτικό δικαστήριο σε συνεχή βάση βάζει φρένο στις διαφαινόμενες 

επιθυμίες της κυβέρνησης, να μετατρέψει το νερό σε αντικείμενο εμπορίου.  
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Το ΣΤΕ μεταξύ άλλων επικαλείται εκτός από το Σύνταγμα και την Ευρωπαϊκή Οδηγία 

2000/60/ΕΚ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου ότι, «Το ύδωρ δεν είναι εμπορικό προϊόν όπως όλα τα 

άλλα, αλλά αποτελεί κληρονομιά που πρέπει να προστατεύεται και να τυγχάνει της κατάλληλης 

μεταχείρισης», αλλά και τις διατάξεις που ορίζουν πως η ύδρευση συνιστά υπηρεσία κοινής 

ωφέλειας.  
 

Επίσης όσον αφορά την ΡΑΑΕΥ, οι Διοικητικοί Δικαστές επικαλούνται την νομολογία του 

Ανώτατου Διοικητικού Δικαστηρίου της χώρας που ρητά ορίζει, ότι το νερό ως δημόσιο αγαθό θα 

πρέπει να τελεί υπό αυστηρή εποπτεία του κράτους και απαγορεύει την μεταβίβαση του άμεσου 

ελέγχου των υδάτων σε οποιαδήποτε ανεξάρτητη Αρχή. 
 

Η επί σειρά πολλών ετών και κυβερνήσεων, απαγόρευση προσλήψεων μόνιμου προσωπικού στις 

ΔΕΥΑ, η μη ένταξη των ΔΕΥΑ σε μειωμένο βιομηχανικό τιμολόγιο ηλεκτρικού ρεύματος, 

καταδεικνύουν ότι υπάρχει σχέδιο απενεργοποίησης των ΔΕΥΑ, ώστε να ανοίξει ο δρόμος για την 

είσοδο ιδιωτών. 
 

Η Κυβέρνηση φαίνεται ότι δεν αφουγκράζεται ούτε τις υπάρχουσες σε παγκόσμιο επίπεδο 

αποτυχημένες προσπάθειες διαχείρισης του νερού από  ιδιώτες που έχουν αποκλειστικό στόχο το 

κέρδος και είναι εις βάρος των πολιτών (Γαλλία - Παρίσι, Αργεντινή κλπ.). 
 

Τα αποτελέσματα των ιδιωτικοποιήσεων σε παγκόσμιο επίπεδο ήταν οι υπέρογκες αυξήσεις 

τιμών, η ελλιπής συντήρηση δικτύων, οι ανύπαρκτες επενδύσεις, οι μαζικές μολύνσεις και η διάδοση 

ασθενειών. 
 

ΓΙΑΤΙ ΛΟΙΠΟΝ ΘΕΛΕΤΕ ΝΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΕΤΕ ΜΙΑ ΑΠΟΤΥΧΗΜΕΝΗ ΛΥΣΗ ΣΤΗΝ 

ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΤΟΥ ΝΕΡΟΥ;;;; 
 

Γιατί καθυστερεί επί μήνες η κατάθεση του σχεδιαζόμενου νομοσχεδίου (προς διαβούλευση) για 

την υποτιθέμενη μεταρρύθμιση των παρόχων ύδατος;;; 
 

Καλούμε όλους τους τοπικούς άρχοντες, τους Δημάρχους, τους Περιφερειάρχες, αντιδημάρχους, 

δημοτικούς και περιφερειακούς συμβούλους, να βγουν δημόσια μπροστά, να ενημερώσουν δημότες 

και επισκέπτες, να συζητήσουν - αποφασίσουν τα αρμόδια όργανα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και με 

κοινές ενέργειες με τους Δήμους  στην Κορινθία - Βοιωτία - Φωκίδα να προσπαθήσουν να 

διαφυλάξουν τον Δημόσιο χαρακτήρα του νερού (δημόσιο αγαθό), καθώς και τα θεσμοθετημένα 

δικαιώματα τους. 
 

Ζητούμε από όλα τα ΜΜΕ να προβάλλουν όλες τις πτυχές του ζητήματος, συνδράμοντας στην 

απόκτηση ολοκληρωμένης-σφαιρικής γνώσης των πολιτών, όντας σίγουροι για την τελική υποστήριξη 

τους ενάντια στα προτεινόμενα κυβερνητικά σχέδια ιδιωτικοποίησης-εμπορευματοποίησης του 

νερού.»  

2. Να κοινοποιηθεί η παρούσα απόφαση στους εξής αρμόδιους φορείς: α) Υπουργό 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη, β) Υφυπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας, 

κ. Νικόλαο Ταγαρά, γ) Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδος (ΚΕΔΕ), δ) Ένωση Δημοτικών 

Επιχειρήσεων Ύδρευσης - Αποχέτευσης (Ε.Δ.Ε.Υ.Α.) και ε) Δημάρχους Δήμων – Μελών του 

Σ.Π.Ο.Α.Κ. 

3. Να εκδοθεί σχετικό δελτίο τύπου προς τα ΜΜΕ.  
 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 32/2024. 

 Ο Πρόεδρος       Τα Μέλη 
 

 
 

                  Σωτήριος Πέρρας 

           Αντιδήμαρχος Λουτρακίου – 

        Περαχώρας – Αγίων Θεοδώρων 


